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Zápisnica 
 

zo zasadnutia Finančnej komisie Mestského zastupiteľstva 

zo dňa 16.4.2024 v malej zasadačke Mestského úradu v Rajeckých Tepliciach 

 

                                    Meno a priezvisko                        Podpis                                                         

 

Prítomní:                   Ing. Daniel Lamoš                         ..........................v.r......................... 
                                    Maroš Baránek                              .........................v.r...........................                               
                                    Ing. Miroslav Mihál                      .........................v.r...........................                               

 

Ďalej prítomní:         Ing. Zuzana Žideková - zapisovateľ  ...............v.r................................   
                                    Ing. Ambróz Hájnik, PhD          ......................v.r................................ 
                                    Ing. Zuzana Žideková                 ......................v.r................................ 

                                     

Neprítomní:               Stanislav Majerčík - ospravedlnený               
                                    Ing. Pavol Bielik -  ospravedlnený 

Ing. Karol Krutek – ospravedlnený      

 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Informácia o čerpaní rozpočtu mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026 

k 31.03.2024 

3. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením č. 1-3/2024  

4. Návrh na zmenu rozpočtu č. 2/2024 

5. Žiadosť o príspevok na Centrum voľného času na rok 2024 

6. Stanovenie termínov zasadnutia Finančnej komisie 

7. Dotácie z rozpočtu mesta Rajecké Teplice na rok 2024 

8. Rekonštrukcia - obnova asfaltového povrchu na ulici Poľná   

9. Rôzne 

- Informácia o výpočte nákladov na mzdy v školskej jedálni v roku 2024 

- Informácia ku vybudovaniu chodníka v Poluvsí pri Pltníku 

- Informácia o požiadavke na vysporiadanie pozemkov pod MsÚ 

- Informácia o parkovacích miestach pri Vile Milica 

 

Začiatok rokovania: 16:30 hod.  

Rokovanie komisie viedol Ing. Daniel Lamoš – predseda komisie. Na zasadnutí sa zúčastnili 
traja členovia komisie, dvaja členovia a kontrolór mesta sa ospravedlnili. Finančná komisia 
bola uznášaniaschopná. 
 

Bod č. 1  – Otvorenie zasadnutia 

Predseda komisie Ing. Daniel Lamoš privítal všetkých prítomných a prečítal program 

zasadnutia. 
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Bod č. 2 – Informácia o čerpaní rozpočtu mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026 

k 31.03.2024 

Ku predloženému materiálu prebehla diskusia. Pán Lamoš sa spýtal na dve mínusové položky 
v položke 3.2.3 a 4.2.1. Pani Žideková informovala, že tieto položky sú preplatky za energie 
v zdravotnom stredisku a domoch smútku. 
 

Názor Finančnej Komisie k bodu 2/ 

Komisia sa oboznámila s čerpaním rozpočtu a zobrala ho na vedomie.  

 

Hlasovanie za stanovisko komisie: 

Stanovisko Za  Proti Zdržal sa 

Komisia berie na vedomie 

informáciu o čerpaní rozpočtu 
k 31.3.2024 

Maroš Baránek 

Ing. Miroslav Mihál 
Ing. Daniel Lamoš 

  

 

 

Bod č. 3 – Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením č. 1-3/2024  

 

Názor Finančnej Komisie k bodu 3/ 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom. Členovia komisie nemali ku dokumentu 
otázky. 
 

Hlasovanie za stanovisko komisie: 

Stanovisko Za  Proti Zdržal sa 

Komisia berie na vedomie 

Rozpočtové opatrenia o zmene 

rozpočtu oznámením č. 1-3/2024 

Maroš Baránek 

Ing. Miroslav Mihál 
Ing. Daniel Lamoš 

  

 

 

Bod č. 4 – Návrh na zmenu rozpočtu č. 2/2024 

V zmysle § 14 Zákona č. 583/2004 Z.z. Zmeny rozpočtu a rozpočtové opatrenia o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov predkladáme 
finančnej komisii zmenu rozpočtu a programového rozpočtu na rok 2024 Mesta Rajecké 
Teplice č. 2/2024 vo výdavkovej časti rozpočtu.  

Po prehodnotení položiek rozpočtu a programového rozpočtu sú navrhnuté zmeny vo 
výdavkovej časti rozpočtu – program č. 3. Interné služby č. 8 Doprava, č. 9 Vzdelávanie, č. 10 
Šport, č. 13 Sociálne služby a č. 14. Administratíva. Presun finančných prostriedkov je 

navrhnutý v rámci úpravy výdavkov v jednotlivých programoch a z prebytku rozpočtu. 
 

Názor Finančnej Komisie k bodu 4/ 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom a prebehla diskusia ku jednotlivým 
zmenám. Členovia komisie diskutovali najmä o vypracovaní projektovej dokumentácie na 

vyznačenie priechodu pre chodcov pri Poluvsianskej ihle a o zvýšení finančných prostriedkov 
na ZpS Harmónia o sumu 1098,62 eur, navrhovanej z prebytku rozpočtu na rok 2024. 
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Hlasovanie za stanovisko komisie: 

Stanovisko Za Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča MZ 

schváliť zmenu rozpočtu č. 
2/2024 

Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 
Maroš Baránek 

  

 

 

 

Bod č. 5 – Ţiadosť o príspevok na Centrum voľného času na rok 2024 

Pani Žideková informovala členov komisie o žiadosti o finančnú dotáciu na mzdy a prevádzku 
Centra voľného času v Katolíckej spojenej škole Rajec od Rímskokatolíckej cirkvi Žilinská 
diecéza, pre 7 detí do 15 rokov, z Rajeckých Teplíc, ktoré navštevujú CVČ v KSŠ Rajec. Ďalej 
informovala o sume 200,00 eur, ktoré má mesto vyčlenené v rozpočte na rok 2024 a o potrebe 

vypracovania VZN pokiaľ chce mesto takúto dotáciu poskytovať. 

Názor Finančnej Komisie k bodu 5/ 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom a diskutovala o voľnočasových aktivitách 
detí v Rajeckých Tepliciach – krúžkoch v ZŠ, potrebe riadneho ihriska pri ZŠ s atletickou 

dráhou, k čomu je potrebné ukončiť fungovanie bikrosovej dráhy. Pán Lamoš informoval, že 
v súčasnosti je už nízky dopyt detí o túto dráhu. Pán primátor navrhol potrebu alokácie 
finančných zdrojov v rozpočte mesta na mimoškolskú činnosť detí, aby mali vyplnený voľný 
čas a tiež potrebu zabezpečenia záujmovej činnosti detí priamo v škole krúžkami. 
V prípade, že mesto sa rozhodne podporovať činnosť CVČ mimo územia mesta, bude potrebné 
zistiť si vopred kvalitu takto poskytovaných služieb. 

 

Hlasovanie za stanovisko komisie: 

Stanovisko Za Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča vypracovať 
VZN o financovaní centier 
voľného času zriadených mimo 

územia mesta 

Ing. Daniel Lamoš 

Maroš Baránek 

Ing. Miroslav Mihál 

  

 

Bod č. 6 – Stanovenie termínov zasadnutia Finančnej komisie 

V zmysle harmonogramu zabezpečenia rokovaní mestského zastupiteľstva na rok 2024, je 
potrebné, aby sa členovia Finančnej komisie dohodli na termínoch zasadnutí v roku 2024. 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom a prebehla diskusia. 

Pán Lamoš navrhol, aby sa júnové zasadnutie MZ presunulo o týždeň skôr, kvôli odchodom na 
dovolenky na konci júna. Toto bude prerokované na najbližšom zasadnutí MZ. Pán Mihál 
požadoval presun termínov tak, aby mala komisia čas na preštudovanie materiálov aspoň 
týždeň, prípadne priebežné zasielanie pripravených materiálov finančnej komisii.  

Názor Finančnej Komisie k bodu 6/ 

Komisia sa dohodla na nasledovných termínoch, čas zasadnutia bude dohodnutý s ostatnými 
členmi komisie: 

Júnová komisia:   11.6.2024 
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Septembrová komisia: 17.9.2024 

Novembrová komisia:  26.11.2024 

 

 

Bod č. 7 – Dotácie z rozpočtu mesta Rajecké Teplice na rok 2024 

Finančnej komisii bola predložená informácia o rozdelení dotácií z rozpočtu mesta pre zložky, 
ktoré vykonávajú činnosť na území mesta a podali si  žiadosť do 30.11.2023. Dotácie sa 
schvaľovali na základe krátkej prezentácie jednotlivých zložiek na zasadnutí Komisie pre 

vzdelávanie, kultúru, šport a miestne komunity, dňa 8.4.2024. Zo sumy 10 000,00 eur, určenej 
na dotácie, bolo 9 300 eur rozdelené medzi organizácie, zvyšných 700,00 eur bolo ponechané 
v rozpočte na nepredvídané dotácie. 

Názor Finančnej Komisie k bodu 7/ 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom a prebehla diskusia ku nastavenie dotačného 
systému a jeho kontrole do budúcnosti. 
 

Hlasovanie za stanovisko komisie: 

Stanovisko Za Proti Zdržal sa 

Komisia berie na vedomie 

informáciu o rozdelení dotácií 
z rozpočtu mesta na rok 2024 

Ing. Daniel Lamoš 

Maroš Baránek 

Ing. Miroslav Mihál 

  

 

Bod č. 8 – Rekonštrukcia - obnova asfaltového povrchu na ulici Poľná   
Dňa 22.03.2024 bola mestu Rajecké Teplice doručená žiadosť p. Anny Kostolnej, Kosťova, 
s.r.o., FloraVilla, Osloboditeľov 3, 013 13 Rajecké Teplice, v ktorej žiada o rekonštrukciu, resp. 
umožnenie rekonštrukcie – obnovy asfaltového povrchu na ulici Poľná v dĺžke cca 45 m popri 
objekte FloraVilla smerom ku cintorínu, ktorá je v zlom stave. Rekonštrukciu chce zrealizovať 
so súhlasom mesta na svoje náklady s tým, že bude následne hľadať riešenie prefinancovania 

v komunikácii s mestom.  

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom a prebehla diskusia najmä o potrebe 

rekonštruovať väčšinu ciest v meste, čomu zasa bráni nerealizovaný projekt vybudovania 
kanalizácie v meste. Finančná komisia odporúča definovať ulice, ktoré potrebujú 
rekonštrukciu, aj s predpokladaným vyčíslením nákladov.  
Nakoľko cesta nie je zapísaná v katastri ako cesta, nie je možné ju rekonštruovať ako 
komunikáciu. Je možné zasanovať zlý stav formou odvodňovacieho rigolu na odvedenie vody. 
Mesto zisťuje výšku nákladov, ktoré budú potrebné.  
 

Názor Finančnej Komisie k bodu 8/ 

Finančná komisia odporúča riešiť realizáciu cesty po dohode žiadateľa a mesta, v zmysle 

návrhu žiadateľky.  
 

Hlasovanie za stanovisko komisie: 

Stanovisko Za Proti Zdržal sa 

Finančná komisia odporúča 
riešiť realizáciu cesty po dohode 
žiadateľa a mesta, v zmysle 

návrhu žiadateľky.  

Ing. Daniel Lamoš 

Maroš Baránek 

Ing. Miroslav Mihál 

  

https://www.rajecke-teplice.info/pages/6-komisia-pre-vzdelavanie-kulturu-sport-a-miestne-komunity
https://www.rajecke-teplice.info/pages/6-komisia-pre-vzdelavanie-kulturu-sport-a-miestne-komunity
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Bod č.9 – Rôzne 

Členovia komisie obdržali nasledovné informácie: 

- Informácia o výpočte nákladov na mzdy v školskej jedálni v roku 2024 

Pani Žideková informovala o postupe výpočtu nákladov na mzdy a odvody v školskej 
jedálni na rok 2023 a rok 2024 a vysvetlila rozdiel v navýšení miezd na rok 2024, oproti 
roku 2023. Logistika výpočtu bola prezentovaná v tabuľke.  

- Informácia ku vybudovaniu chodníka v Poluvsí pri Pltníku 

Táto investícia je potrebná z dôvodu zabezpečenia bezpečnosti chodcov. Na vybudovanie 
chodníka má mesto prvú ponuku na projektovú dokumentáciu vo výške 4 600,00 eur. 

Predpokladaný celkový náklad je vo výške cca 46 tis. Eur, čo je vysoká suma. Prítomní 
diskutovali o termíne vybudovania cyklotrasy, súčasťou ktorej je aj táto časť mesta.  
Nakoniec sa zhodli na preverení možnosti dočasného riešenia – zasypania jamy a zhutnenia 

hlineného násypu štrkom, čo zabezpečí rozšírenie cesty a možnosť bezpečnejšieho pohybu 
chodcov po krajnici. Pán Mihál zistí perspektívne časové riešenia pre budovanie 
cyklotrasy. 

- Informácia o požiadavke na vysporiadanie pozemkov pod MsÚ 

Primátor mesta informoval o potrebe vysporiadania pozemkov pod budovou MsÚ, 
nakoľko vlastník pozemkov požaduje ich výmenu, alebo odkúpenie. Prítomní diskutovali 
o potrebe kontroly prevodov pozemkov pri dedení a ich zápise do katastra v spolupráci 
s právnikom. Je potrebné zistiť stanoviská súdu ku takýmto prípadom a aká je prax z ich 

riešenia. Členovia komisie požiadali o stanovisko právnika ku ďalšiemu postupu a dopadu 

na rozpočet mesta. 
- Informácia o parkovacích miestach pri Vile Milica 

Pani Žideková informovala o žiadosti na vysporiadanie podielového spoluvlastníctva 
parcely 514/3 medzi vlastníkmi mestom Rajecké Teplice (165,16 m2) a Pavlom a Milošom 
Tarageľom (76,84 m2), ktorých záujmom je na tomto pozemku vybudovať parkovacie 
miesta pre apartmány, ktoré vzniknú v zrekonštruovanej Vile Milica. Nakoľko mesto 

prichádza o možnosť vybudovať vlastné parkovacie miesta je potrebné sa so žiadateľom 
dohodnúť na primeranej kompenzácii. Členovia komisie požiadali mesto o približné 
vyčíslenie výšky kompenzácie a hľadaní najlepšieho riešenia.  
 

  

 

Rokovanie bolo ukončené: o 19.00 hod. 

 

V Rajeckých Tepliciach 16.4.2024 

 

Zapísal: Ing. Zuzana Žideková 

 

 

                                                                                   ................................................................... 

Predseda komisie, Ing. Daniel Lamoš  
 

 


